
Zápis z jednání Kulturní komise ze dne 25.09.2023 
 
Přítomni : Ing. Dagmar Zvěřinová; Mgr. Ivona Králová; Mgr et Mgr. Lenka Šimo,Bc;  
Ing. Miroslav Keller; Ing. Jan Havlík, MPA; Dana Hrstková 
Omluveni:  Bc. Lubomír Neumann MSc. BA 
Host : R.D. Mgr. Blažej Hejtmánek 
 
Komise se sešla v pondělí 25. září 2023 v 16.30 hodin.  
 
Předsedkyně komise seznámila přítomné s navrženým programem jednání. 
Program:  

1. Hlasování o přítomnosti hosta 
2. Spolupráce města s farností kostela sv. Prokopa 
3. Ediční činnost 2024  
4. Různé  

 
K programu neměl nikdo z přítomných připomínky. 
Usnesení 
Kulturní komise schvaluje program svého jednání dne 25.09.2023. 
Hlasování: Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 
SCHVÁLENO 
 
Ad 1) 
Předsedkyně komise vyzvala členy k hlasování ohledně přítomnosti pana faráře Blažeje 
Hejtmánka.  
Hlasování: Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 
SCHVÁLENO 
 
Ad 2) 
Předsedkyně komise poděkovala p. farářovi za spolupráci s městem Žďár nad Sázavou na 
kulturních akcích. Ocenila jeho vstřícnost a pozitivní přístup v nastavené spolupráci. Prostor 
kolem kostela sv. Prokopa a Tvrze projde rekonstrukcí, Ing. Zvěřinová se dotazovala, zda je 
v projektu zapracována přípojka na el. energii. Pan farář konstatoval, že několik jednání 
proběhlo, připomínky ohledně přípojky byly akceptovány. Jedná se o užitkový prostor, kde je 
potřeba zohlednit požadavky na infrastrukturu i potřeby farnosti. 
Usnesení 
Kulturní komise žádá městský úřad o předložení aktuálního řešení rekonstrukce prostoru 
včetně vizualizace. Zajistí Hrstková, Mgr. Petr Sedlák 
Hlasování: Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 
SCHVÁLENO 
 
Dále se předsedkyně komise dotazovala na stav stodol, popř. vyjmutí objektů ze seznamu 
památkově chráněných budov. Pan farář informoval, že situaci řeší, záměrem je vytvoření 
pastoračního centra. Byl osloven architektonický ateliér AV 19 s.r.o. Praha. 
 
Ad 3) 
Členové komise diskutovali o vyhlášení výzvy dotačního programu Ediční činnost 2024. DP 
Ediční činnost bývá vyhlášen jednou za dva roky. Vzhledem k počtu žádostí v tomto DP se 
komise dohodla hodnotit žádosti přímo na komisi. Po diskusi se komise shodla na přesunu 
položky cestovné z neuznatelných nákladů do uznatelných. 
Usnesení 
Kulturní komise doporučuje radě města a zastupitelstvu města schválit celkový objem 
finančních prostředků v dotačním programu Ediční činnost 2024 ve výši 150.000 Kč. 
 



Kulturní komise doporučuje radě města a zastupitelstvu města schválit vyhlášení dotačního 
programu Ediční činnost 2024 v souladu s výzvou v příloze tohoto zápisu. 
 
Kulturní komise doporučuje radě města a zastupitelstvu města schválit celkový objem 
finančních prostředků v dotačním programu Kultura 2024 ve výši 1.000.000 Kč. 
 
Kulturní komise doporučuje radě města a zastupitelstvu města schválit vyhlášení dotačního 
programu Kultura 2024 v souladu s výzvou v příloze tohoto zápisu. 
 
Hlasování: Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 
 
Ad 3) 
Paní Šimo poděkovala příspěvkové organizaci Kultura Žďár za zdařilou rekonstrukci sálu 
v městském divadle. 
Dále se p. Šimo dotazovala na vánoční program ve Žďáře nad Sázavou. Tajemnice komise 
informovala o nákupu nového vánočního osvětlení, kluziště a adventním programu včetně 
soboty 9.12. 2023, kdy si připomeneme 300 let od úmrtí J. B. Santiniho. 
 
 
Příští zasedání komise bude v pond ělí 30. října 2023 v 16.30 hodin v Regionálním muzeu 
ve Žďáře nad Sázavou. 
 
Program: 

1. Činnost RgM  
2. Různé 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Hrstková 
Schválila: Ing. Zvěřinová 
 
 


